

Title (en)

DRY PICK-OFF LABEL OR CARD WITH LIFT TAB.

Title (de)

TROCKENABZIEHETIKETT ODER -KARTE MIT ABZUGSLASCHE.

Title (fr)

ETIQUETTE DETACHABLE A SEC OU CARTE AVEC ONGLET DE DETACHEMENT.

Publication

EP 0198075 A1 19861022 (EN)

Application

EP 85905700 A 19851029

Priority

US 66576084 A 19841029

Abstract (en)

[origin: WO8602531A1] A pick-off tag construction (10) for application to a substrate such as a container of retailed goods, the construction including multiple layers (21), (23), which provide a top tag face and a latent face both of which can be imaged with printed graphics. Releasably bonded layers associated with the latent face include an edge located zone of reduced adhesion (22), (22A) which affords a lift tab for convenient pick-off of the tag and exposure of the latent face.

Abstract (fr)

Un ensemble d'étiquette détachable (10) pour application sur un substrat tel qu'un conteneur de marchandises vendues au détail comprend des couches multiples (21), (23) présentant une face supérieure et une face cachée d'étiquette susceptibles de recevoir une illustration imprimée. Des couches adhésives détachables associées à la face cachée comprennent une zone (22), (22A) d'adhésion réduite située près du bord, ce qui donne un onglet de détachement permettant de soulever aisément l'étiquette et d'exposer la face cachée.

IPC 1-7

A44C 3/00

IPC 8 full level

G09F 3/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 3/02 (2013.01); **G09F 2003/0216** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8602531A1

Designated contracting state (EPC)

DE GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8602531 A1 19860509; EP 0198075 A1 19861022

DOCDB simple family (application)

US 8502149 W 19851029; EP 85905700 A 19851029